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Møde i arbejdsgruppen Byplan, Trafik og Havnen d. 6. december 2022, kl. 18.15 

 

Deltagere: 

Asbjørn Kaasgaard, Jane Lytthans, Lars Josephsen og Gert Vincent (ref.).  

 

Dagsorden 

1. Ordstyrer og referent 

2. Opfølgning på mødet med TMF om lokalplaner mv. 

3. Besøg fra 'Foreningen Krudtløbet'.  

4. Eventuelt 

 

1. Valg af mødeleder og referent 

Asbjørn Kaasgaard var mødeleder, og Gert Vincent referent. 

 

2. Opfølgning på mødet med TMF om lokalplaner mv. 

På mødet med TMF blev følgende emner drøftet (materiale fra mødet vedlagt som bilag): 

 Præsentation af proces for byggesagsbehandling, herunder ibrugtagningstilladelser 

 Dispensationer fra lokalplaner 

o NH Collection-hotellet (Ørkenfortet) 

o Grønlandske Handels Plads (Broens Gadekøkken) 

 Lokalplan for Wilders Plads 

 Status på Refshaleøen 

 Trafikspørgsmål 

o Trafikøer 

o Model 1 i Torvegadeprojektet 

 

Der var en kort drøftelse af mødet med TMF. Der var enighed om, at der ikke var kommet væsentlige nye 

ting frem på mødet. Der var endvidere en vis forundring over, hvor lidt sager virker koordineret på tværs af 

forvaltningen.  

 

3. Besøg fra ’Foreningen Krudtløbet’ 
Fra foreningen deltog Karin Schou og Johs. 

Indledningsvist fortalte de om foreningen, som har 35 medlemmer med husbåde langs Krudtløbsvej og en 

del af Refshalevej. 

Foreningen øŶskede at ŶuaŶĐere syŶet på husďåde og talte saŵtidig for, at ’det ďlå’ skal have eŶ plads i 
bydelsplanen, bl.a. fordi det maritime miljø er en vigtig del af Christianshavns historie og identitet. 

 

Der blev bl.a. drøftet følgende problemstillinger: 

 Balancen i hvor mange husbåde og hvor de skal ligge på Christianshavn. 

 Ændringer i betalingerne for husbådene, bl.a. hvis der både skal betales for både kaj- og 

vandarealet. 

 Stormflods indvirkning på husbådene. 

 

 

4. Eventuelt 

Intet. 

 

 


